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          Данная работа посвящена исследованию существующих методов управления персоналом на предприятии гостиничного комплекса «Уязы-Тау» Задачи, которые решались в ходе исследования:1. Изучение методов управления персоналом.2. Выявлении несовершенств в методах управленияперсоналом на предприятии гостиничного комплекса.3. Разработка рекомендаций по совершенствованию методов управления персонала на предприятии гостиничного комплекса.Работа проведена на базе гостиничного комплекса «Уяза-Тау», где собиралась значительная часть фактического материала: результаты проведенного анализа, опрос и анкетирование сотрудников. Были выявлены проблемы в работе персонала предприятия, которые влияют на формирование стабильно высокой выручки предприятия.В результате были проанализированы все ошибки и предложены рекомендации по совершенствованию методов управления персоналом на предприятии гостиничного комплекса, также были рассчитаны все необходимые затраты.
        

        
          This work is devoted to the study of existing methods of personnel management at the enterprise of the hotel complex "Uyazy-Tau" Tasks that were solved during the study:1. to study the methods of personnel management.2. Identification of imperfections in the methods of personnel management at the enterprise of the hotel complex.3. Development of recommendations for improving personnel management methods at the enterprise of the hotel complex.The work was carried out on the basis of the hotel complex "Uyaz- Tau", where a significant part of the factual material was collected: the results of the analysis, interviews and questionnaires with employees. Problems in the work of the staff of the enterprise, which affect the formation of a stable high revenue of the enterprise, were identified.As a result, all the errors were analyzed and recommendations for improving personnel management methods at the enterprise of the hotel complex were offered, also all the necessary costs were calculated.
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